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تریبون         

در ۹ ماهه امسال محقق شد؛

 فرآورش حدود ۱۵ میلیارد مترمکعب گاز
 در پالایشگاه پنجم پارس جنوبی

مدیر پالایشگاه پنجم مجتمع گاز پارس جنوبی از فرآورش ۱۴ میلیارد و 
۷۹۰ میلیون مترمکعب گاز در ۹ ماه امسال در این پالایشگاه خبر داد.

به گزارش ش��انا به نقل از ش��رکت مجتمع گاز پ��ارس جنوبی، کامبیز 
صفتی با اش��اره به انجام اقدام های ش��اخص در واحدهای مهم پالایشگاهی 
 ای��ن مجموعه اظهار کرد: پالایش��گاه پنجم پارس جنوبی ب��ا تولید بیش از

 ۱۶ میلیون و ۷۰۰ هزار بشکه میعانات گازی در ۹ ماهه امسال توانسته است 
نقش بسیار کلیدی در شکوفایی اقتصاد کشور ایفا کند.

وی افزود: با تکیه بر دانش، توان داخل و استفاده از قطعات و تجهیزات 
س��ازندگان داخلی، شرکت های دانش بنیان و بار اولی ها پروژه تست مقاومت 
عایقی و تحلیل پارامترهای برقی ۲۶ دستگاه ترانس های پالایشگاه، همچنین 
پایش تعمیرات انجام شده روی مکانیسم های کلیدهای ۳۳ و ۶ کیلو ولت در 

۹ ماه امسال با موفقیت پایان یافت.
مدیر پالایشگاه پنجم مجتمع گاز پارس جنوبی تصریح کرد: با تعمیرات 
ب��ا کیفیت و انجام اقدام های نوآوران��ه کارکنان و متخصصان داخلی، در بازه 
زمانی ۹ ماهه سپری ش��ده از س��ال بیش از ۱۰۵ هزار تن اتان در پالایشگاه 

پنجم پارس جنوبی تولید شده است.
صفتی با اش��اره به اینکه در ۹ ماه امس��ال، ۱۴ میلیارد و ۷۹۰ میلیون 
مترمکعب گاز در پالایش��گاه پنجم فرآورش شده اس��ت، گفت: در این بازه 
زمان��ی، بی��ش از ۳۵۰ هزار تن پروپان و ۱۸۵ هزار تن بوتان در پالایش��گاه 

پنجم تولید شده است.
وی گفت: تعمیرات و نوسازی های سه واحد گوگردسازی ۱۴۴، عملیات 
تست مقاومت عایقی ۶۰ رشته کابل فشار قوی قدرت ایستگاه شماره یک و 
تعویض تمام آشکارسازهای شعله معیوب و ارتقای شاخص MIH پالایشگاه 

از دیگر اقدام های شاخص در سال ۱۴۰۳ است.
مدیر پالایشگاه پنجم مجتمع گاز پارس جنوبی افزود: در این بازه زمانی 
تعمیرات اساس��ی امس��ال با برنامه ریزی و توان متخصص��ان و کارکنان این 
مجموعه با بیش از ۱۷۵۸ درخواس��ت کار در واحدهای مختلف پالایشگاهی 

با موفقیت انجام شد.
صفت��ی تأکید کرد: با توجه به ش��رایط س��خت کارکن��ان عملیاتی در 
بخش های مختلف پالایش��گاهی از هموطنان درخواس��ت دارم با همراهی با 
پوی��ش »۲ درجه کمتر« دمای ه��وای منزل و محی��ط کار، همکاران ما را 

یاری کنند.

خبــر

 اجرای طرح فشارافزایی پارس جنوبی
 از نان شب واجب تر است

وزیر نفت با بیان اینکه طرح فشارافزایی پارس جنوبی از نان شب برای ما 
واجب تر اس��ت، گفت: این طرح مشتمل بر هفت مرکز است که برای احداث 

هرکدام از این مرکزها، حدود ۲.۵ میلیارد دلار نیاز است.
به گزارش ش��انا، محسن پاک نژاد در نشس��ت کمیسیون انرژی مجلس 
 ش��ورای اس��امی با بیان اینک��ه وزارت نفت طرح های متع��ددی در حوزه 
تولی��د گاز اجرا کرده اس��ت، اظهار کرد: وزارت نف��ت هم اکنون برنامه ریزی 
میان مدت و بلندمدتی در دس��ت اقدام دارد تا قبل از پایان س��ال بخشی از 

قراردادهای مرتبط با افزایش تولید گاز را به امضا برساند.
وی با بیان اینکه طرح فشارافزایی پارس جنوبی از نان شب در مجموعه 
اجرایی کشور برای ما واجب تر است، افزود: این طرح  مشتمل بر هفت مرکز 
)هاب( است که احداث هر کدام از این مرکزها حدود ۲.۵ میلیارد دلار هزینه 
در بر داش��ته و در قالب زمان بندی بین ۴ تا ۵ س��ال اجرا می شود، از این رو 
نمی توانی��م با اتکا به این طرح در کوتاه مدت و میان مدت )حدود دو تا س��ه 

سال آینده( مشکل ناترازی انرژی کشور را حل کنیم.
وزی��ر نفت با تأکید بر اینکه اولویت نخس��ت ما برای رفع ناترازی انرژی 
در کش��ور افزایش ظرفیت تولید گاز است، گفت: در حوزه دریایی طرح های 
مرتبط ب��ا افزایش تولید گاز با وجود آنکه در زمان بندی خود قرار ندارند در 

حال پیگیری و رفع مشکات است.
پاک نژاد با اش��اره به اجرای طرح ضربتی افزایش تولید گاز در ش��رکت 
نفت مناطق مرکزی ایران ادامه داد: بر اساس این طرح، به زودی قراردادهای 

برای توسعه تعداد زیادی از میدان های گازی کشور نهایی می شود.
وی تصریح کرد: ظرفیت های قانونی خوبی برای جذب سرمایه گذاری در 

زمینه رفع ناترازی انرژی دیده شده است.
وزی��ر نفت با بیان اینکه وزارت نفت و  نیرو برای مدیریت ناترازی انرژی 
در کش��ور در اوج نقطه مطلوب همکاری هس��تند، گف��ت: آنچه تاکنون در 
زمینه مدیریت ناترازی انرژی در کشور شدنی بود از سوی این دو وزارتخانه 

انجام شده است.

رئیس مجلس شورای اسلامی بیان کرد؛

مشکل اصلی، ناترازی مدیریتی است نه انرژی
رئیس مجلس ش��ورای اس��امی گفت: ما ناترازی 
ان��رژی نداری��م، بلکه ناترازی مدیریت��ی داریم و تا این 
ناترازی را حل نکنی��م، هرگز نمی توانیم ناترازی انرژی 

را حل کنیم.
به گزارش ش��انا به نقل از ایرنا، محمدباقر قالیباف 
در نشس��ت کمیسیون انرژی مجلس شورای اسامی با 
حضور وزیران نفت و نی��رو اظهار کرد: موضوع ناترازی 
انرژی چندین س��ال تکرار می ش��ود، به نظرم موضوع 
مبهمی در این حوزه وجود ندارد و همه اطاعات دقیق 

در این باره داریم و مشکل و مسئله را می شناسیم.
وی با بیان اینکه از این دس��ت به آن دس��ت دادن 
مس��ئله ناترازی انرژی س��بب حل آن نمی شود، اضافه 
کرد: نیازمند طرح اقدام مش��خص و روشنی هستیم تا 
بتوانی��م در این ب��اره کاری انجام دهیم و در این بخش 

دولت، مجلس و مردم برای همراهی مسئول هستند.
رئیس مجلس با اش��اره به اینکه مردم همیشه در 
انجام امور از مس��ئولان پیش��گام تر بودند، گفت: برای 
نمون��ه رئی��س جمهوری از م��ردم خواس��ت ۲ درجه 
گرمای��ش خانه های خ��ود را کاهش دهند که همه این 
کار را انج��ام دادن��د و ۴۰ تا ۴۵ میلیون مترمکعب گاز 

صرفه جویی شد.
قالیباف با انتقاد از دمای هوای سالن محل برگزاری 
نشست کمیسیون انرژی عنوان کرد: دمای این سالن به 
قدری بالا بود که دقایقی پیش پنجره را باز کردند؛ این 
یعنی ما خودمان در کمیسیون انرژی مجلس به همراه 
وزرای انرژی نشس��ته ایم اما نمی توانیم مدیریت انرژی 

این ساختمان و مجموعه را انجام دهیم.
وی با بی��ان اینکه باید بپذیریم م��ا ناترازی انرژی 
نداری��م، بلکه ناترازی مدیریت��ی داریم و تا این ناترازی 
را ح��ل نکنیم، هرگز نمی توانی��م ناترازی انرژی را حل 
کنیم، اف��زود: موضوع ان��رژی بزرگ تری��ن، مهم ترین 
و اثرگذارترین پیش��ران توس��عه کشور اس��ت و اگر در 
ش��رایط امروز بخواهیم از یک پیش��ران برای توس��عه 
کشور استفاده کنیم تا بتوانیم در کمترین زمان به رشد 
خوبی برس��یم، بدون شک آن پیشران، انرژی است، اما 
متأس��فانه امروز این فرصت تبدیل به یک چالش برای 

ما شده است.
 نیازمن�د یک نهاد برای انرژی در کش�ور 

هستیم
رئیس مجلس ش��ورای اسامی با اش��اره به اینکه 
حداقل من از س��ال ۸۰ تا امروز در جریان هس��تم که 
یک اش��کال نه��ادی در حوزه انرژی در کش��ور چه در 
تولید و چه در مصرف وجود دارد که این موضوع سبب 
ش��ده ما در سیاستگذاری نیز دچار اشتباه شویم، ادامه 

داد: امروز در دنی��ا برای ۹ درصد از تولید انرژی از گاز 
اس��تفاده می ش��ود اما ما ۹۰ درص��د کل تولید انرژی 
برق مان از گاز اس��ت یعنی ما ۳۰ درصد گاز کش��ور را 

می دهیم تا ۹۰ درصد برق کشور را تولید کنیم.
قالیب��اف اف��زود: در اینجا باید از خودمان س��ؤال 
کنی��م که دنیا اش��تباه می کند یا م��ا؟ بنابراین هم در 
سیاس��تگذاری دچار اش��کال هس��تیم و هم در حوزه 
اق��دام، در نتیج��ه آنچه ام��روز با آن مواجه هس��تیم 
به دلیل مدیریت اس��ت و ربطی ب��ه انرژی، گاز و بنزین 
که نعمت های خدادادی هستند ندارد. حکمرانی انرژی 
ما دچار اش��کال است و از سال ۸۰ مشخص بود که ما 

نیازمند یک نهاد برای انرژی در کشور هستیم.
وی با تأکی��د بر لزوم همفک��ری مراکز تحقیقاتی 
نهاده��ای مختلف با وزارتخانه ه��ا و مجلس گفت: من 
مش��اهده می کنم که وزرا عماً کمترین فرصت را برای 
انج��ام کارها و برنامه های خود دارند، چرا که یا باید به 
اس��تان ها سفر کنند یا اینکه به کمیسیون های مجلس 
بیایند  یا در نشس��ت دولت حاضر ش��وند و مش��خص 
نیس��ت چه زمانی می خواهند بر سازمان خود مدیریت 
کنن��د. حتماً خود دولت تدبیری در این خصوص انجام 
داده است اما ما نیز باید در مجلس به سهم خودمان با 

وزرا همراهی کنیم.
 حل مشکل ناترازی از طریق صرفه جویی

رئیس مجلس ش��ورای اسامی به بحران گاز اشاره 
ک��رد و گف��ت: با توجه به بحران گازی ک��ه در آن قرار 
داریم، همچنین آغاز افزایش مصرف برق در اواخر سال 
به دلیل گرما در مناطق جنوبی کش��ور، خواهش��م این 
است که اتاق مرکز و قرارگاهی حتماً از سطوح مسئول 
بالای وزارتخانه های نفت و نیرو، همچنین کمیس��یون 
انرژی تشکیل شود و این قرارگاه به صورت شبانه روزی 

فعالیت کند.
قالیباف با بی��ان اینکه حل مش��کات ناترازی در 
انرژی با مش��خص شدن تولید و مصرف و انجام اقدام ها 

در جهت کاهش مصرف برطرف می ش��ود، اظهار کرد: 
حل مش��کل ناترازی از طری��ق صرفه جویی، مقدمه ای 
اس��ت بر اینکه به��ره وری را اصاح کنی��م. امروز ما از 
فرهنگ س��ازی و کاهش مصرف حرف می زنیم اما آنچه 
در حقیق��ت بای��د اتفاق بیفتد این اس��ت که بهره وری 
اصاح شود، آن زمان اس��ت که فرصت کسب ثروت و 

امکان مادی و رشد فراهم می شود.
وی با اشاره به اقدام های انجام شده برای جلوگیری 
از قاچاق س��وخت گفت: در آینده نزدیک خواهید دید 
که با پیگیری هایی که در حوزه اقدام های س��لبی انجام 
داده ایم، به شدت حجم قاچاقی که انجام می شود کاهش 

می یابد. ما در این کار تعارفی نداریم.
هفت�م  توس�عه  برنام�ه  اج�رای  ب�رای   

رودربایستی نداریم
رئیس مجلس شورای اس��امی به سند بالادستی 
برنامه هفتم توس��عه اش��اره کرد و گفت: ما در اجرای 
برنامه توسعه هفتم با کسی رودربایستی نداریم و وفاقی 
ک��ه از آن صحب��ت می کنیم در اج��رای همین برنامه 
اس��ت؛ وفاق اجرای سیاس��ت های کان و اباغی است 
که رهبری اباغ کرده ان��د و رئیس جمهوری نیز دقیقاً 
بر ای��ن موضوع تأکید کرده اند. ما نمی گوییم که برنامه 
هفتم بدون عیب و ایراد است حتماً اشکالی دارد اما هر 
کجا که اشکالی وجود داشت و حرف منطقی مطرح شد 
من قول می دهم به همه دوستانمان در دولت که ظرف 

دو هفته آن اشکال را در مجلس برطرف کنیم.
وی ادام��ه داد: یک��ی از موضوع��ات مهمی که در 
بهینه سازی س��وخت دنبال می کنیم موضوع مربوط به 
هوشمندسازی است؛ اگر هوشمندسازی را انجام دهیم 
ای��ن قول را می دهم که ۷۰ تا ۸۰ درصد از ۳۰ میلیون 
لیت��ری که روزانه ه��در می رود، در هم��ان دو ماه اول 
متوقف می شود و به اقدام سلبی نیز نیاز نخواهد داشت. 
جمع بن��دی نهایی بر این بود که همه اعم از س��ازمان 
برنام��ه و بودج��ه، وزارت نف��ت، وزارت نی��رو و وزارت 
ارتباطات و فناوری اطاعات مکلف شدند برنامه اجرایی 

کار را پیش ببرند.
 خودمان، خودمان را تحریم کردیم

رئیس مجلس شورای اسامی با بیان اینکه »حوزه 
انرژی حتماً نیازمند یک بسته است« عنوان کرد: البته 
از دید من با س��ندی که به تصویب نشس��ت سران قوا 
رس��یده است، دیگر کسی نباید پیشنهاد جدید و نویی 
مطرح کند، بلکه باید آنچه را که دس��ت یافته ایم عملی 
کنیم و اگر اشکالی هم وجود دارد باید در اجرا مشخص 
شود؛ اینکه مجدداً کار را متوقف کنیم و نشست برگزار 

کنیم قابل قبول نیست.

بهارستان- ذبیح الله اصغری 
 در ادامه بازدیدهای میدانی فرماندار بهارس��تان و مدیریت ش��هری گلس��تان 
از پروژه های عمرانی، امروز نیز حجم بالای پروژه های در دس��ت اجرای ش��هرداری 

گلستان، فرصت بازدید از تمامی آن ها را فراهم نکرد. 
 ب��ه گزارش آفرین��ش در دومی��ن روز از بازدیدهای میدانی م��رادی فرماندار 
بهارس��تان، سید محمد میرزمانی شهردار، نادر سازور رییس شورا و اعضای شورای 
اس��امی شهر گلستان از پروژه های عمرانی، حجم بالای پروژه های در دست اجرای 

شهرداری گلستان، فرصت بازدید از تمامی آن ها را فراهم نکرد.
 س��ید محمد میرزمانی در این خصوص اظهار داش��ت: در دوره ششم مدیریت 
شهری، شاهد افزایش چشمگیری در سرانه های شهری هستیم که عمران و آبادانی 

را برای گلستان به ارمغان آورده است.
 مدیریت ش��هری گلس��تان تصریح کرد؛ بیش از ۳۰۰ پ��روژه بزرگ و کوچک 
 در حوزه ه��ای مختلف عمرانی در حال اجرا اس��ت که طی روزهای گذش��ته و روز

 ۱۰ دی ماه ۱۴۰۳، بخشی از آن ها مورد بازدید مسئولین قرار گرفت.
 ش��هردار گلستان با اشاره نزدیک بودن به ایام مبارک دهه مبارک فجر، افزود: 
شهروندان عزیز در آستانه دهه فجر شاهد افتتاح و بهره برداری از بخش عمده ای از 

این پروژه ها خواهند بود و لیست کامل پروژه ها به زودی اعام خواهد شد.

عملکرد مناسب مدیریت شهری گلستان، نشانگر »وفاق و 
همدلی« و هماهنگی بین آنها است

فرماندار بهارستان در بازدید از پروژه های عمرانی شهرداری گلستان، با مطلوب 
خواندن عملکرد مدیریت ش��هری، آن را نش��انگر وجود »وف��اق و همدلی، اتحاد و 

هماهنگی بیان کرد.
 فرماندار بهارستان از پروژه های عمرانی شهرداری گلستان با حضور شهردار و 
رئیس و اعضای شورای اسامی شهر صبح روز دوشنبه انجام شد و توضیحات لازم 

در خصوص نحوه اجرا و بهره برداری از این پروژه ها ارائه گردید.
فرماندار بهارستان در این بازدید در گفتگو با خبرنگاران با بیان اینکه بیشترین 
تمرکز ش��هرداری گلس��تان ب��ر اجرای پروژه ه��ای فرهنگی، ورزش��ی و اجتماعی 
بوده اس��ت، اظهار داش��ت: این پروژه ها می تواند بخش��ی از محرومیت های شهر 

 را تح��ت پوش��ش ق��رار داده و با رفع آنها، رفاه نس��بی برای ش��هروندان به ارمغان 
بیاورد.

مرادی با مطلوب خواندن عملکرد مدیریت شهری گلستان، افزود: این اقدامات، 
 ناش��ی از همدل��ی و هماهنگی مدیریت ش��هری اس��ت که امیدواریم ب��ا تکمیل و
 بهره برداری از بخشی از این پروژه ها در دهه مبارک فجر، کام مردم شیرین شود.

تاکید شهردار گلستان بر اجرای صحیح تکریم ارباب رجوع 
در واحدهای خدمات رسان 

ش��هردار گلستان در جلسه ش��ورای معاونین و مس��ئولین مختلف واحد ها، با 
تاکی��د بر اهمیت تکریم ارباب رجوع، از معاونین خواس��ت تا ب��ا ارائه خدمات بهتر، 

رضایت مندی شهروندان را افزایش دهند.
به گزارش آفرینش؛ س��ید محمد میرزمانی گفت: خوش��بختانه در دوره ششم 
مدیریت ش��هری با تاش شبانه روزی مجموعه شهرداری و حمایت اعضای شورای 
اس��امی ش��هر گلس��تان، اقدامات خوب و مهمی در حوزه های عمرانی، خدماتی، 
فرهنگی، ورزش��ی، اشتغال زایی، اجتماعی صورت پذیرفته است و انتظار می رود در 

ماه پایانی سال نیز این خدمات مستمر و ادامه داشته باشد.
مدیریت ش��هری گلس��تان در ادامه با اشاره به اینکه همه مسئولین باید تکریم 
ارباب رجوع را در دس��تور کار خود قرار دهند، گف��ت: احترام و تکریم ارباب رجوع 
مقوله ی بس��یار مهمی اس��ت که امیدوارم همه ی مسئولین و کارکنان این اصل را 

سرلوحه ی کار خود قرار دهند.
شهردار گلستان در پایان تصریح کرد: مجموعه شهرداری و شورا با هدف ایجاد 
ش��هری زیبا و باکیفیت، در تاش است تا با اجرای برنامه های متنوع، رضایت مندی 

شهروندان را جلب کند.
گفتنی است در این جلسه، معاونین شهرداری موظف شدند در ماه های پایانی 

س��ال، برای حوزه های زیرمجموعه خود برنامه های اجرایی مشخصی تدوین کنند و 
این برنامه ها ش��امل اجرای پروژه های عمرانی، فرهنگی و زیباسازی، ترافیکی، نصب 
المان های جدید برای نوروز ۱۴۰۴ و بهبود خدمات ش��هری، س��ازمان آتش نشانی، 
شهرس��ازی و معماری، نوس��ازی ن��اوگان حمل ونقل عمومی و تکری��م ارباب رجوع 

است.

دکتر قدیمی ؛ تکمیل زیرساخت ها اولویت تلاش 
شورای شهر گلستان است

عضو جدیدالورود شورای شهر گلستان با تاکید بر همدلی و تاش مضاعف برای 
انجام کارهای ماندگار در ش��هر گفت: باید برای تکمیل زیرساخت ها و بهره برداری 

از آنها کوشش کنیم.
نیره قدیمی در گفتگو باافرینش، با اش��اره به اولین جلسه حضور خود در شورا، 
ضمن تشکر از اعتماد اعضای شورا و مردم، بر لزوم اتحاد و همدلی اعضای شورا برای 

خدمت رسانی بهتر به شهروندان تاکید کرد.
قدیمی با اش��اره به اینکه در مدت زمان باقی مانده از عمر ش��ورای ششم، باید 
با همدلی و تاش مضاعف به دنبال انجام کارهای ماندگار برای ش��هروندان باشیم، 
گفت: خوشبختانه در شهر گلستان، زیرساخت های خوبی فراهم شده است و ما باید 

تاش کنیم تا این زیرساخت ها را تکمیل و به بهره برداری برسانیم.
 بر اس��اس این گزارش با توجه به ایجاد خا در ترکیب ش��ورای ش��هر گلستان

 به دلیل دس��تگیری یک��ی از اعضا و صدور حکم قضائی برای وی، رئیس ش��ورای 
اس��امی شهر گلس��تان با ارس��ال نامه ای به مراجع ذی صاح، خواستار ورود عضو 

علی البدل به ترکیب اصلی شورا شد.
گفتنی اس��ت که »نیره قدیمی« که پیش از این نیز عضویت در ش��ورای ش��هر 
گلستان را تجربه کرده بود، با طی مراحل قانونی مجدداً به این شورا بازگشته است.

گلستان آماده تر از همیشه؛ تشکیل کارگروه های تخصصی 
پدا فند غیرعامل در شهرد ا ری

در نشس��تی شهرداری گلس��تان، تصمیم مهمی برای افزایش آمادگی شهر در 
برابر تهدیدات احتمالی گرفته ش��د. بر اس��اس این تصمیم، کارگروه های تخصصی 

پدافند غیرعامل در حوزه های مختلف شهری تشکیل خواهند شد.
به گزارش روابط عمومی ش��هرداری گلس��تان، ای��ن کارگروه ها با هدف تقویت 
زیرساخت های شهری و افزایش آمادگی در برابر حوادث غیرمترقبه تشکیل می شوند. 
در این جلس��ه بر اهمیت لحاظ کردن اص��ول پدافند غیرعامل در تمامی پروژه های 
عمرانی تاکید ش��د. همچنین، تقویت آمادگی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
و برگ��زاری آموزش های عمومی در حوزه پدافن��د غیرعامل از دیگر محورهای مهم 

این جلسه بود.
کارگروه های تشکیل شده عبارتند از:

کارگروه س��ازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی: با تمرکز بر آموزش های عمومی 
در حوزه پدافند غیرعامل

کارگ��روه فرهنگی، اجتماعی، روابط عمومی: با هدف آگاهی رس��انی و برگزاری 
مراسمات توجیهی

کارگ��روه پدافند غیرعامل در حوزه شهرس��ازی و معماری: با تمرکز بر خدمات 
بافت فرسوده شهری

کارگ��روه حوزه خدمات ش��هری: با تمرک��ز بر جمع آوری و تس��طیح زباله ها و 
نخاله ها، مسیرگشایی و زیباسازی بصری

با تشکیل این کارگروه ها، شهرداری گلستان گام مهمی در جهت افزایش ایمنی 
و آمادگی ش��هر در برابر حوادث احتمالی برداش��ته است. این اقدام نشان از اهمیت 

بالای موضوع پدافند غیرعامل در برنامه ریزی های شهری  دارد 

بازدیدهای میدانی فرماندار بهارستان و مدیریت شهری گلستان از پروژه های عمرانی؛

حجم بالای پروژه های عمرانی مدیریت شهری گلستان، پروژه هایی که تمامی ندارد


